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PREDLOG SKRAJŠANEGA ZAPISNIKA 
13. redne seje Občinskega sveta Občine Trbovlje, 

ki je bila v ponedeljek, 7. 11. 2016 ob 18. uri 
v sejni dvorani upravne zgradbe Občine Trbovlje 

 
 

NAVZOČI:  
 

Prisotni člani OS:  
Borut Dolanc, Alenka Forte, Mitja Vozel, Sara Sotlar, Janez Jontez, Marija Majcen, Andrej 
Šinkovec, Leana Tomič, Peter Jamnik, Irina Pintar, Iztok Hribovšek, Alenka Nemet Revinšek, 
Gregor Meterc, Mitja Rozina, Bogdan Šteh, Sonja Klančišar, Alojz Vajdič, Mira Rozman, 
Sebastjan Ledinek, Romana Guzej, Milan Žnidaršič, Marjana Eberlinc, Samo Guzej, Boris 
Moškon, Nataša Kukovič, Denis Tomše in Nika Potrpin.  
 

Sklepčnost: na seji je bilo prisotnih 27 članov OS od skupnega števila 27, kar je 100 %. 
 

Ostali:  
Na seji so bili prisotni tudi strokovni sodelavci Občine Trbovlje, zunanji poročevalci pri 
posameznih točkah dnevnega reda, novinarji, predsedniki krajevnih skupnosti, predstavniki 
javnih zavodov ter ostala zainteresirana javnost.  
 

Sejo je vodila županja, Jasna Gabrič. 
 

Po uvodnemu pozdravu s strani županje, Jasne Gabrič je sledilo ugotavljanje prisotnosti 
članov občinskega sveta. 
 

Prisotnost je potrdilo 27 članov OS. 
 

Člani OS so bili pozvani k podaji pripomb na skrajšani zapisnik 12. redne seje občinskega sveta 
z dne 26. 9. 2016.  
 
Razprave ni bilo, zato je sledilo glasovanje.  
 

Prisotnost je potrdilo 26 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 218 

 
1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje sprejme skrajšani zapisnik 12. redne seje občinskega sveta z dne 26. 9. 
2016.  

 
2. 
 

Sklep velja takoj.   
∗∗∗ 
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Županja, Jasna Gabrič je člane OS pozvala k podaji predlogov za umik točk z dnevnega reda, 
predlogov za razširitev predlaganega dnevnega reda ali predlogov za obravnave po skrajšanem 
postopku.  
 
OS Nika Potrpin je v imenu svetniške skupine SMC predlagala umik 10. točke dnevnega reda 
(»Sprejem sklepa o razglasitvi Občine Trbovlje za območje brez trgovinsko – investicijskih 
sporazumov TTIP, CETA in TiSA«). V obrazložitvi je pojasnila, da je gradivo pripravljeno le s 
strani predlagatelja ter da meni, da bi se bilo potrebno pred odločitvijo o tako kompleksnem 
sklepu s to problematiko širše seznaniti. Predvidena točka ne zajema samo CETA, temveč tudi 
TTIP in TiSA, ki sta že nekaj časa v sprejemanju. O teh stvareh bo razpravljal naš Državni zbor 
in vsi ustrezni zakonodajni organi držav EU in postopek ni v tajnosti.  
 
OS Bogdan Šteh je kot predlagatelj umestitve te točke na dnevni red poudaril, da nima smisla 
točko umikati z dnevnega reda. Številne lokalne skupnosti v Evropi (preko 2000) so takšno 
odločitev že sprejele in s tem poslale neko politično sporočilo. Ponovno je poudaril, da javnosti 
znani razlogi oziroma rezultati niso takšni, da bi bili v dobrobit evropskim prebivalcem. Predlagal 
je, da se za dodatno pojasnilo v zvezi s to zadevo preda beseda tudi na seji prisotnemu 
poslancu. Poudaril je, da je tudi SOS (katere članica je naša občina) zavzela določeno stališče 
do teh sporazumov, zato bi mogoče lahko tudi županja podala kratko pojasnilo.  
 
S predlogom za umik točke se je strinjala tudi OS Alenka Forte. Menila je, da bi bilo potrebno 
za tako zahtevno zadevo prejeti precej več materiala, katerega je potrebno poglobljeno preučiti. 
Predlagala je, da bi se ta točka mogoče uvrstila na dnevni red naslednje seje OS.  
 
Županja, Jasna Gabrič je glede zavzetega stališča SOS pojasnila, da so prejeli povsem 
podobna gradiva, kot je bilo gradivo pripravljeno za to točko. Nekatere občine so bile proti tej 
zadevi, nekatere za. Načeloma se je s tem strinjala tudi Občina Trbovlje, vendar je bilo tudi 
povedano, da se ne bo odločilo o tem mimo OS. Zato je bila ta točka tudi na pobudo svetniške 
skupine ZL uvrščena na dnevni red seje. Županja res zastopa občino, zastopa pa tudi OS, ki je 
tisti, ki sprejema določene odločitve. Glede predloga OS Alenke Forte o uvrstitvi točke na 
dnevni red naslednje seje OS pa je odgovorila, da se je potrebno tudi dogovoriti, kdo bo še z 
druge strani pripravil gradivo. Potreben je strokovni pristop, prav tako pa tudi ni to naloga 
lokalne skupnosti.   
 
Sledilo je glasovanje o podanem predlogu za umik točke.  
 
Prisotnost je potrdilo 26 članov OS.  
S 23 glasovi »ZA« ter 3 glasovi »PROTI«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 219 

 
1. 

 
Občinski svet Občine Trbovlje sprejme predlog svetniške skupine SMC, da se z dnevnega reda za 13. 
redno sejo občinskega sveta z dne 7. 11. 2016 umakne predlog 10. točke dnevnega reda, ki glasi: 
»Sprejem sklepa o razglasitvi Občine Trbovlje za območje brez trgovinsko – investicijskih sporazumov 
TTIP, CETA in TiSA«.  
 

2. 
 
Sklep velja takoj. 
 

∗∗∗ 
 

Nato je sledilo glasovanje o predlogu dnevnega reda.  
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Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 26 glasovi »ZA«, je bil sprejet  
 

S K L E P št. 220 

 

1. 
 
Občinski svet Občine Trbovlje sprejme dnevni red 13. redne seje občinskega sveta z dne 7. 11. 2016. 
 
DNEVNI RED: 
 
1. Pregled realizacije sklepov 12. redne seje občinskega sveta z dne 26. 9. 2016 

(Razprava in sprejem) 
 
2. Pobude in vprašanja članov občinskega sveta in informacije župana 

 
a) Poročilo o stanju na področju zdravstva v občini Trbovlje 

 
b) Ostale pobude in vprašanja članov občinskega sveta in informacije župana 
 

3. Predlog za ugotovitev prenehanja članstva in imenovanje nadomestnega predstavnika uporabnikov v 
Svet Knjižnice Toneta Seliškarja Trbovlje 
(Razprava in sprejem) 
  

4. Predlog Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
 
a) Predlog za imenovanje štirih predstavnikov Občine Trbovlje v Svet zavoda Gasilskega zavoda 

Trbovlje 
 

5. Potrditev uradnih prečiščenih besedil odlokov Občine Trbovlje 
(Skrajšani postopek) 
 

6. Predlog Statuta Občine Trbovlje 
(1. obravnava) 
 

7. Predlog Odloka o proračunu občine Trbovlje za leto 2017  
(1. obravnava) 

 
8. Predlog Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč in merilih za odmero komunalnega 

prispevka za območje občine Trbovlje 
(1. obravnava) 

 
9. Sprejem sklepa s stališčem Občine Trbovlje o vpisu pravice do pitne vode v Ustavo Republike 

Slovenije 
(Razprava in sprejem) 

 
10. Poročilo o izvajanju Odloka o načrtu za kakovost zraka na območju Zasavja s predlogi nadaljnjih 

ukrepov 
(Razprava in sprejem) 

 
2. 

 

Sklep velja takoj. 
 

∗∗∗ 
 

Ad 1. 
Pregled realizacije sklepov 12. redne seje občinskega sveta z dne 26. 9. 2016  

Razprava in sprejem 
 



 4

Po uvodni obrazložitvi s strani županje, Jasne Gabrič je sledilo glasovanje.  
 

Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 221 

 

1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje sprejme realizacijo sklepov 12. redne seje občinskega sveta z dne 26. 9. 
2016. 

 
2. 

 
Sklep velja takoj. 

 
∗∗∗ 

 
Ad 2. 

Pobude in vprašanja članov občinskega sveta in informacije župana 
 

Statutarno pravna komisija je na svoji 4. redni seji dne 18. 10. 2016 na podlagi prejete svetniške 
pobude med drugim sprejela tudi sklep, da se občinski upravi Občine Trbovlje predlaga, da v 
prihodnje predstavitve oziroma poročila zunanjih poročevalcev, predlaganih s strani članov 
Občinskega sveta Občine Trbovlje, uvrsti na dnevni red seje občinskega sveta pod točko 
»pobude in vprašanja članov občinskega sveta in informacije župana«.  
Sklep komisije se je upošteval, zato se je že na tokratno sejo pod to točko dnevnega reda na 
podlagi pobude svetniške skupine SDS uvrstilo tudi Poročilo o stanju na področju zdravstva v 
občini Trbovlje, katerega sta prisotnim predstavili direktorica SB Trbovlje, Marina Barovič ter 
direktorica ZD Trbovlje, Cvetka Skušek Fakin (poročili sta prilogi gradivu za to sejo).  
 
Sledila je razprava.  
 
OS Alenka Forte je uvodoma izpostavila slabe demografske in zdravstvene kazalnike naše 
regije in poudarila, da bi moralo biti Zasavje samostojna regija (kar se tiče prikazovanja teh 
statističnih podatkov). V zvezi s tem je svetnica apelirala na pozicijske stranke, da bi preko 
svojih poslancev glede te problematike pritisnili na državni nivo. Svetnica je tudi poudarila 
pomembnost podeljevanja koncesij, saj se v občinah, ki imajo delež koncesionarjev, težave 
rešujejo drugače. Koncesionarji si medsebojno pomagajo in zagotovijo ustrezno nadomestilo v 
času svoje odsotnosti. Opozorila je tudi na problem v zvezi z urgentnim centrom. Bolnišnica ima 
še breme organizacije službe v urgentnem centru. Zdravniki so preobremenjeni, saj morajo 
poleg svojega rednega dela na oddelku in v ambulantah opravljati tudi delo v urgentnem centru. 
Zaradi navedenega je svetnica izpostavila nujnost razpisa specializacij.  
 
Cvetka Skušek Fakin je pojasnila, da ZD ne razpisuje specializacij, temveč le javi potrebe. 
Specializacij za urgentno medicino pa ni dovolj. V urgentnem centru lahko v tem prehodnem 
obdobju opravljajo s strani ZD delo samo ponoči in v času praznikov. Res je, da si koncesionarji 
medsebojno pomagajo, prav tako pa jim občasno pomagajo tudi zdravniki, ki niso koncesionarji.  
 
OS Leano Tomič je zanimalo, ali so bili sprejeti kakšni ukrepi oziroma dejavniki, s katerimi bi 
preprečili odhod zdravnikov (npr. dodelitev kadrovskih stanovanj).  
 
Cvetka Skušek Fakin je odgovorila, da zdravniki niti ne odhajajo zaradi preobremenjenosti, 
temveč zaradi pridobitve službe bližje svojemu domu. Kadrovska stanovanja ZD ima, jih tudi 
ponuja, vendar se zaradi tega zdravniki ne odločijo za selitev. Večjo plačo ali boljše pogoje dela 
pa jim žal ne morejo zagotoviti.  
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V nadaljevanju je OS Alenko Forte zanimalo, ali je med zdravniki obstajal interes podeljevanja 
koncesij.  
 
V odgovoru svetnici je Cvetka Skušek Fakin pojasnila, da je bilo pred leti govora o podelitvi 
ene koncesije, vendar zadeva žal ni bila realizirana (ustavilo se je tudi na občinski ravni). Sama 
osebno nima nič proti podelitvi koncesij, ampak interesentov za to do sedaj ni bilo.  
 
OS Mitja Rozina je opozoril, da je bila podobna razprava na to temo opravljena na OS že leta 
2008, ko se je sprejemala Strategija razvoja zdravstvenih dejavnosti v občini Trbovlje. Strategija 
je bila izredno kvalitetno pripravljena in bi se lahko z ustrezno nadgradnjo uporabila tudi sedaj.  
 
Županja, Jasna Gabrič je svetniku pojasnila, da je zadeva že v teku in realizaciji.  
 
OS Milan Žnidaršič je predlagal, da bi OS pod to točko sprejel določen sklep (povzet tudi iz 
pripravljenega gradiva s strani SBT) ter ga posredoval na državni nivo, poslance,F 
 
V zaključku razprave je OS Denis Tomše menil, da funkcija direktorja ZDT po njegovi oceni 
terja človeka in pol. Glede na to, da je direktorica tega zavoda tudi zdravnica, ga zanima, kdaj 
ima čas opravljati funkcijo direktorja.   
 
V odgovoru svetniku je Cvetka Skušek Fakin pojasnila, da delo direktorice opravlja tudi po 
koncu delovnega časa v ambulanti, prav tako ima ožje vodstvo in sodelavce, ki ji pripravijo 
določene zadeve. V ambulanti so vse pacientke ustrezno obravnavane, tudi v krajšem času. V 
dodatni obrazložitvi je pojasnila, da je za 8 ur zaposlena samo kot direktor, kot zdravnik pa nič. 
Prejme še 10% stimulacije (in ne dve plači).   
 

∗∗∗ 
________________________________ 

 
ODMOR OD 19.45 DO 20.10 

________________________________ 
 

∗∗∗ 
 

Po odmoru je vodja oddelka za finance, proračun in družbene dejavnosti, Kristjan Dolinšek 
podal informacije glede Ojstrega, zadevami okrog OŠ Ivan Cankar ter o programu »Elena«.  
 
Sledilo je glasovanje o predlaganem sklepu v zvezi s problematiko v zdravstvu.  
 
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 24 glasovi »ZA«, je bil sprejet  
 

S K L E P št. 222 

 
Občinski svet Občine Trbovlje zahteva, da se: 
 

1. po hitrem postopku sprejme sprememba Zakona o zdravniški službi – 18. člen, kateri se 
spremeni na način, da se Zasavska regija upošteva kot subregija v območju ljubljanske regije in 
se ločeno odobravajo specializacije za te regije ali pa, da se člen spremeni na način, da se 
upoštevajo statistične regije; 

2. »jesenski razpis specializacij 2016« in »spomladanski razpis specializacij 2017« pripravita na 
način, da bo rešena najbolj pereča problematika v Zasavju; 

3. interventno dopolni SD 2016 preko Aneksa, da se zdravniki, ki čakajo na specializacijo, lahko 
zaposlijo tudi na sekundarnem nivoju (zdravstveni domovi, bolnišnice, urgentni centri); 

4. prospektivno po UC načrtuje specializacije s področja urgentne medicine (pripraviti terminski plan 
s številom specializacij) in s tem seznaniti izvajalce; 
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5. pripravi obvezno navodilo, da mora biti specializant vsaj enkrat tedensko v JZZ, kjer se bo po 
končani specializaciji zaposlil oz. je zaposlen v času specializacije; 

6. v primeru razpisa koncesije za splošno oz. družinsko medicino ali pediatrijo podeli soglasje s 
strani Ministrstva za zdravje. 

 
∗∗∗ 

 
Po opravljenem glasovanju je strokovna sodelavka, Polona Schmit podala informacije glede 
trenutnega dogajanja na področju OPN. Županja, Jasna Gabrič pa je prisotnim predstavila 
podatke ter informacije v zvezi z razlikami v financiranju slovenskih občin in velikimi pritiski na 
proračun.  
 
OS Alenka Forte se je pri svojem vprašanju osredotočila na prejet odgovor glede azbestnih 
kritin. Zanimalo jo je, do kdaj (če je) je potrebno kritine odstraniti in kdo bo poskrbel za 
odstranitev le-teh skladno z uredbo.  
OS Boruta Dolanca je zanimala primerjava med zasavskimi občinami glede pridobitve 
evropskih sredstev.   
 
Odgovor je podala županja, Jasna Gabrič. Poudarila je, da je takšno primerjavo pripravila že v 
času mesta podžupanje. Zasavske tri občine so v večini prejele evropska sredstva iz naslova 
dogovora regij. Tistih nekaj preostalih milijonov pa se je razdelilo za 12 okoljskih projektov. Kot ji 
je bilo takrat pojasnjeno, je bil dogovor na ravni Zasavja takšen, da so vse tri občine prejele 
enake deleže teh sredstev. V kolikor pa se ti deleži razdelijo na število prebivalcev posamezne 
občine, pa je seveda razlika ogromna. Ne sme pa se tudi pozabiti, da je bila Občina Trbovlje 
uspešna na razpisu za CPS, gasilsko avtolestev in številne druge manjše. Prav tako se trenutno 
pripravljajo določeni projekti s področja sodelovanja med državami, vendar si takšnih sredstev, 
kot smo jih prejeli pri razvoju regij, ne gre obetati.  
 
Vprašanja in pobude so podali: OS Borut Dolanc, OS Sebastjan Ledinek, OS Samo Guzej, 
svetniška skupina SMC, OS Mira Rozman ter svetniška skupina SDS.    
 
Podana vprašanja, vključno z odgovori, so navedeni v gradivu za 2. točko dnevnega reda.  
 

∗∗∗ 
 

Ad 3. 
Predlog za ugotovitev prenehanja članstva in imenovanje nadomestnega 

predstavnika uporabnikov v Svet Knjižnice Toneta Seliškarja Trbovlje 
Razprava in sprejem 

 
Pripravljen predlog je prisotnim predstavila direktorica splošne Knjižnice Toneta Seliškarja 
Trbovlje, Katra Hribar Frol.  
 
Razprave ni bilo.  
 
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 

 

U G O T O V I T V E N I  S K L E P št. 223 

 

 

1. 
 

Predstavnici uporabnikov v Svetu Knjižnice Toneta Seliškarja Trbovlje, Mariji Inki Špajzer, stanujoči 
Majcenova cesta 11/a, Trbovlje, preneha članstvo v svetu knjižnice.  
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2. 
 
Sklep velja takoj. 

 

∗∗∗ 
 

Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 

 

S K L E P št. 224 

 

1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje imenuje v Svet Knjižnice Toneta Seliškarja Trbovlje predstavnico 
uporabnikov, Niko Gantar, stanujočo Kešetovo 12, Trbovlje.  
 
Mandat prične teči s sprejemom sklepa in traja do konca mandata sveta.  
 

2. 
 

Sklep velja takoj. 
 

∗∗∗ 
 

Ad 4. 
PREDLOG KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA 

 
Ad 4. a 

Predlog za imenovanje štirih predstavnikov Občine Trbovlje v Svet zavoda 
Gasilskega zavoda Trbovlje 

Razprava in sprejem 

 
Obrazložitev predloga je podala predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja, OS Irina Pintar.  
 
Ker razprave ni bilo, je občinski svet prešel na glasovanje.  
 
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
Z 18 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 225 

 

1. 
 

 

Občinski svet Občine Trbovlje imenuje v Svet zavoda Gasilskega zavoda Trbovlje: 
 

1. Marjeto Garantini, stan. Šuštarjeva kolonija 26, Trbovlje 
2. Ladislava Hvala, stan. Dobovec 45, Dobovec 
3. Petra Jamnika, stan. Ulica španskih borcev 5, Trbovlje 
4. Natašo Kukovič, stan. Trg revolucije 16, Trbovlje 

 
Mandat traja štiri leta.  
 

2. 
 
Sklep velja takoj. 
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∗∗∗ 
 

Ad 5. 
Potrditev uradnih prečiščenih besedil odlokov Občine Trbovlje 

Skrajšani postopek 
 

Po uvodni obrazložitvi s strani predsednice Statutarno pravne komisije, OS Nike Potrpin je 
sledilo glasovanje.  
 
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 226 

 
1. 

 

Občinski svet Občine Trbovlje potrjuje uradna prečiščena besedila naslednjih odlokov Občine Trbovlje: 
• Odlok o notranji organizaciji in delovnem področju občinske uprave Občine Trbovlje; 
• Odlok o ustanovitvi javnega podjetja Komunala Trbovlje d.o.o.; 
• Odlok o ustanovitvi javnega vzgojno – izobraževalnega zavoda Glasbena šola Trbovlje; 
• Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Zavod za kulturo Delavski dom Trbovlje; 
• Odlok o ustanovitvi javnega zavoda splošna Knjižnica Toneta Seliškarja Trbovlje. 

 

2. 
 
Uradna prečiščena besedila odlokov se objavijo v Uradnem vestniku Zasavja.  
 

3. 
 

Sklep velja takoj, ko ga sprejme Občinski svet Občine Trbovlje. 
 

∗∗∗ 
 

Ad 6. 
Predlog Statuta Občine Trbovlje 

1. obravnava 
 
Obrazložitev pripravljenega predloga je podala predsednica Statutarno pravne komisije, OS 
Nika Potrpin.   
 
Županja, Jasna Gabrič je v dodatni obrazložitvi pojasnila, da pri predlaganem zmanjšanju 
števila članov OS in komisij ne gre toliko za prihranek, ampak za moralno, etično, politično 
okusno dejanje glede na trenutno situacijo naše občine. Glede statusa KS Dobovec pa je 
pojasnila, da je bil na seji sveta KS Dobovec sprejet sklep o njihovi odločitvi za takšen status. 
Glede na njihovo dosedanje delovanje pa je potrebno to urediti, saj v nasprotnem primeru to ni 
legalno in pravilno.  
 
OS Alenka Forte je prosila, da se ji posreduje zapisnik seje Sveta KS.  
 
V razpravo se je vključil OS Samo Guzej. Zanimalo ga je, ali so bile o zadevi seznanjene tudi 
ostale krajevne skupnosti.  
 
V odgovoru svetniku je bilo pojasnjeno, da se je o tej zadevi Svet KS seznanil na seji pred 
poletjem. Zapisnik se bo posredoval članom OS.  
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OS Borut Dolanc se je v razpravi osredotočil na število zaposlenih v občinski upravi Občine 
Trbovlje, saj iz kadrovskega načrta za 2017 in 2018 ni vidno zmanjšanje. Kot primerjavo je 
izpostavil Občino Zagorje, kjer je zaposlenih le 26 oseb. Glede števila članov OS pa je 
predlagal, da bi se število zmanjšalo na 20 (in ne 25, kot je sedaj predlog).  
 
Županja, Jasna Gabrič je pojasnila, da je število članov OS (25) predlagano na podlagi 
predlogov svetnikov. Lahko pa se jih zmanjša na 20, če se bo s tem strinjalo 2/3 članov OS. 
Glede števila zaposlenih v občinski upravi Občine Trbovlje pa je poudarila, da so zaposleni tudi 
trije pripravniki (odločitev o spodbujanju pripravništva), ne more pa se naša občina kar tako 
primerjati z ostalimi (Občina Zagorje ima npr. v lasti tudi Stanovanjsko podjetje z določenim 
številom zaposlenih, kar Občina Trbovlje pokriva s strokovnimi sodelavci znotraj občinske 
uprave).  
  
Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
Z 18 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 227 

 
1. 

 

Opravi se 2. obravnava predloga Statuta Občine Trbovlje. Predlog se daje v 15 – dnevno javno 
obravnavo, ki začne teči naslednji dan po seji občinskega sveta. 
 

2. 
 
Statutarno – pravna komisija Občinskega sveta Občine Trbovlje pripravi na podlagi 1. obravnave na 
občinskem svetu ter stališč, sklepov, pripomb in dopolnitev iz javne obravnave, predlog Statuta Občine 
Trbovlje za 2. obravnavo na občinskem svetu. 
 

3. 
 

Sklep velja takoj, ko ga sprejme Občinski svet Občine Trbovlje. 
 

∗∗∗ 
 

Ad 7. 
Predlog Odloka o proračunu Občine Trbovlje za leto 2017 

1. obravnava 
 
Predlog Odloka o proračunu Občine Trbovlje za leto 2017 je prisotnim predstavil vodja oddelka 
za finance, proračun in družbene dejavnosti, Kristjan Dolinšek.  
 

Razprave ni bilo.  
 

Prisotnost je potrdilo 27 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 228 

 
1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje potrjuje 1. predlog Odloka o proračunu Občine Trbovlje za leto 2017, kot 
primernega za javno obravnavo. 
 

2. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje potrjuje Letni načrt razpolaganja s stvarnim premoženjem Občine Trbovlje 
za leto 2017, kot primernega za javno obravnavo. 
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3. 
 

Občinski svet občine Trbovlje daje dokumente iz 1. in 2. točke tega sklepa v 15 – dnevno javno 
obravnavo, ki bo trajala do vključno torka, 22. Novembra 2016. Vse pisne pripombe morajo najkasneje ta 
dan prispeti na Občino Trbovlje. 
 

4. 
 

Za drugo obravnavo dokumentov iz 1. in 2. točke tega sklepa, županja pripravi dopolnjen predlog glede 
na lastne predloge in prejete pisne pripombe in predloge v času javne obravnave. 
 
Razprava članov Občinskega sveta Občine Trbovlje na 13. redni seji se šteje kot del javne obravnave. 
 

5. 
 

Sklep velja takoj. 

∗∗∗ 
 

Ad 8. 
Predlog Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč in merilih za odmero 

komunalnega prispevka za območje občine Trbovlje 
1. obravnava 

 
Po podani predstavitvi s strani strokovnega sodelavca družbe Locus d.o.o., Uroša Koširja je 
sledilo glasovanje.  
 
Prisotnost je potrdilo 25 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 229 

 
1. 

 
Opravi se 2. obravnava predloga Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč in merilih za odmero 
komunalnega prispevka za območje občine Trbovlje. Predlog se daje v 15 – dnevno javno obravnavo, ki 
začne teči naslednji dan po sprejemu tega sklepa.     
 

2. 
 

Na podlagi sklepov, pripomb, stališč in dopolnitev iz javne obravnave in 1. obravnave na občinskem 
svetu, se pripravi predlog odloka za 2. obravnavo. 
 

3. 
 

Sklep velja takoj, ko ga sprejme Občinski svet Občine Trbovlje.  
 

∗∗∗ 
 

Ad 9. 
Sprejem sklepa s stališčem Občine Trbovlje o vpisu pravice do pitne vode v 

Ustavo Republike Slovenije 
Razprava in sprejem  

 

Pripravljeno gradivo je prisotnim predstavila strokovna sodelavka, Andreja Bienelli Kalpič.   
 
Po podani obrazložitvi je sledilo glasovanje. 
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Prisotnost je potrdilo 26 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet  

S K L E P št. 230 

 
1. 
 

Občinski svet Občine Trbovlje podpira vpis neodtujljive pravice do pitne vode v Ustavo RS, prav tako se 
strinja z izhodiščem, da so naravni vodni viri naravno vodno javno dobro v upravljanju države ter da 
naravni vodni viri služijo prednostno in trajnostno oskrbi prebivalstva s pitno vodo in z vodo za oskrbo 
gospodinjstev.   
Pri tem se naj upošteva, da pravico do pitne vode ni mogoče enačiti s pravico do javnega vodovoda. 
Pripravljavce besedila ustavnega zakona pozivamo, da upoštevajo dosedanjo zakonodajno ureditev, po 
kateri morajo občine zagotavljati javne vodovode na območjih v skladu z Operativnim programom oskrbe 
s pitno vodo, na ostalih območjih pa si oskrbo s pitno vodo ali samooskrbo občani zagotavljajo na isti 
način še naprej.  

 
2. 

 
Občinski svet Občine Trbovlje razume predlog, da bi odslej oskrbo gospodinjstev zagotavljala država 
preko neprofitne javne službe tako, da naravne vodne vire za ta namen izkorišča sama neposredno ali 
izkoriščanje prenese v neposredno upravljanje samoupravnim lokalnim skupnostim, kot poseg v izvirne 
pristojnosti občin, zato ga zavrača.  
 

3. 
 
Občinski svet Občine Trbovlje glede na sprejeto stališče k točki 2 na 21. seji Državnega zbora opozarja 
poslanke in poslance ter Ustavno komisijo Državnega zbora, da se naj v zahtevi po preprečevanju 
podeljevanja koncesij za oskrbo prebivalstva s pitno vodo jasno loči med prepovedjo sklepanja 
koncesijskih pogodb z zasebnimi podjetji in javnimi podjetji, katerim se naj dopusti izvajanje te 
gospodarske javne službe še naprej.  
 

4. 
 
Občinski svet Občine Trbovlje predlaga, da Državni zbor v vse postopke in razprave v zvezi s 
spremembo Ustave RS in vpisom neodtujljive pravice do pitne vode, vključi tudi občine in njihova 
združenja. 

 

∗∗∗ 
 

Ad 10. 
Poročilo o izvajanju Odloka o načrtu za kakovost zraka na območju Zasavja s 

predlogi nadaljnjih ukrepov 
Razprava in sprejem 

 
Obrazložitev pripravljenega poročila je podala strokovna sodelavka, Andreja Bienelli Kalpič.  
 
Mnenje Komisije za varstvo okolja, urejanje prostora in infrastrukturo je na kratko predstavila 
predsednica, OS Romana Guzej.  
 
V razpravo se je najprej vključila OS Alenka Forte. Spomnila je, da je bil na sejo OS v 
prejšnjem mandatu v zvezi s to zadevo povabljen mag. Jože Jurša, ki je predstavil tudi finančna 
sredstva, ki naj bi jih iz tega naslova prejela Občina Trbovlje. Predlagala je, da se gospoda 
ponovno povabi na sejo, kjer bo podal obrazložitev, kaj od obljubljenega je bilo realiziranega. 
Prav tako je ponovno podala pobudo, da bi se subvencioniralo v sodobnejša vozila (električna 
vozila – Terezn'čan, Integral, JPK za pobiranje smeti v centru mesta,;).   
 
Županja, Jasna Gabrič je glede pobude za uvedbo električnih vozil pojasnila, da se absolutno 
razmišlja v tej smeri (za Terezn'čana pod pogojem subvencioniranja s strani države). Pri 
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potniških prevozih pa je problem ta, da Občina Trbovlje nima takšnega podjetja, ki bi bil v 100% 
njeni lasti, kjer potem lažje vplivaš na odločitve.   
 
OS Alojz Vajdič je menil, da bo tranzitna cesta skozi Trbovlje naredila več škode okolju kot pa 
vse tovarne skupaj. Zato je prosil za podatek, koliko je srednje tranzitna cesta škodljiva za 
okolje (v km).  
 
Vprašanje je podal tudi OS Iztok Hribovšek. Glede na to, da smo imeli v naši občini pred leti 
tovarne težke industrije, ga zanima, kakšna je zdaj višina PM10 delcev in število zdajšnjih 
prekoračitev. Ali je stanje sedaj boljše ali slabše? 
 
Andreja Bienelli Kalpič je pojasnila, da so bili ob pripravi operativnega programa v letu 2009  
ocenjeni tudi viri emisij. Na osnovi koncentracij prašnih delcev in pa analiz le-teh se tudi oceni, 
kolikšen delež prispevajo določeni viri. Za industrijo je bil takrat okoli 26%. V teh letih sedaj pa 
se meritve še niso opravile. Prekoračitve prašnih delcev pa so še vedno (velik del so seveda 
individualna kurišča in promet). Na koncentracijo zelo vplivajo tudi meteorološke razmere.  
 
Prisotnost je potrdilo 26 članov OS.  
S 27 glasovi »ZA«, je bil sprejet 
 

S K L E P št. 231 

 
1. 
 

Občinski svet občine Trbovlje se je seznanil s problematiko izvajanja ukrepov iz Podrobnega programa 
ukrepov na osnovi Odloka o načrtu za kakovost zraka na območju Zasavja (Uradni list RS, št. 108/13) in 
predlaganimi ukrepi. 
 

2. 
 

Občinski svet občine Trbovlje apelira na državo, da za izvajanje predlaganih ukrepov zagotovi finančna 
sredstva in ustrezno pravno podlago za izvajanje le teh.   
 

3. 
 
Sklep velja takoj. 

∗∗∗ 
 
Seja je bila zaključena ob 2230. 
 

Zapisala:                      
Damjana ŽNIDARIČ          Županja občine Trbovlje 
            Jasna GABRIČ, mag.  
               


